
Referat fra Bestyrelsesmøde, tirsdag, den 14. maj 2020 

 

Tilstede var:  

Formand Gerda Pedersen, 59A 

Næstformand Ulla Koustrup, 61 

Kasserer: Erling Rasmussen, 93 

Sekretær Heike Carlsen, 73A 

Inspektør Morten Johansson, 51 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af sidste referat 

2. Nyt fra formanden – ny dato for generalforsamling 

3. Økonomi ved Erling 

4. Nyt fra ”skrald udvalget” 

5. Inspektøren har ordet, herunder det videre arbejde omkring have fræser og flismaskine. 

6. Evt. herunder ny mødedato 

 

 

                                                

1. Ændring i forhold til sidste referat. Højtryksrenser bliver ikke købt, da vores asbesttage ikke må 

højtryks renses. Der står en højtryksrenser i skuret som vi må bruge. Bestyrelsen ønsker at der 

bliver udarbejdet en plan over hvilke opgaver, vi skal have redskaber til. Ved arbejdsopgaver som 

ikke forekommer så ofte, anbefaler bestyrelsen at vi lejer redskaber til dette brug. 

2. Uge 32 – 33 lægger Haderslev Fjernvarme nye rør under grus gæste p-pladsen både til Rønhaven og 

over til Ladegårdsparken. Dato for Generalforsamlingen udsættes på ubestemt tid – vi afventer 

flere og opdaterede retningslinjer fra sundhedsmyndigheder. Forventer at generalforsamlingen 

tidligst kan ske til august. 

3. Økonomi – kr. 61.500 på normal driftskonto og kr. 92.000,00 på carport konto. 

4. Skraldudvalget er godt i gang med at få lavet et præsentationsforslag til generalforsamlingen. Der 

arbejdes på en løsning med 2 deponiområder. Den som allerede er der bag cykelskur samt 

yderligere en på grus P-pladsen. Der foreligger endnu ikke pris på et carport projekt. 

Bestyrelsen vil arbejde for en solidarisk frivillig ordning. Den skal være let at administrere, og der 

skal tages hensyn til de nye sorteringskrav som forventes indført 2023. 

5. Der er foretaget div. Små indkøb så som trillebør dæk. Der vil blive indkøbt flis maskine kr. 2500,00 

samt stort kabel tromle (pris på denne undersøges). Vi fravælger køb af fejemaskine, da vi ikke 

mener den vil blive brugt. Vi prøver at give den gamle fræsemaskine i bytte ved køb af den nye flis 

maskine.  

6. Næste bestyrelsesmøde er aftalt til den 08.06.2020 kl. 19.00 


